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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:798 Cannabisreklam på svenska skolor

Nyligen besökte jag en svensk gymnasieskola i min valkrets. På skolan fanns 
omfattande och väl spridd reklam för cannabis, särskilt riktad till skolans 
elever. Under besöket framkom det att denna reklam för cannabis, särskilt 
riktad till elever, återkommande och omfattande sprids på svenska skolor. 
Reklamen innehåller uppenbart vilseledande information.

Både den förra och den nuvarande regeringen har tydligt uttalat sig mot 
cannabis. Det är viktigt och välkommet. I svaret på min skriftliga fråga 
2023/24:778 skriver socialministern bland annat följande: ”Ett väl fungerande 
förebyggande arbete som bygger på kunskap är helt centralt för att människor 
inte ska börja använda narkotika. Särskilt angeläget är att förebygga att barn 
och unga använder och på andra sätt hanterar narkotika.”

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet och regeringen att vidta för att reklam 
för cannabis riktad till barn och ungdomar inte ska vara vilseledande?

………………………………………

Laila Naraghi (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-11
Besvaras senast
2024-04-17 kl. 12.00



 SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

2 (2)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


